
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 11. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 675

Vil ministeren bede Sundhedsstyrelsen redegøre for, hvordan indgrebsfrekvensen ser ud

for de førstegangsfødende, der overflyttes i fødsel sammenlignet med den gruppe, der

har valgt at føde på hospitalet? Der henvises til de nye anbefalinger ”krav og faglige an-

befalinger til organiseringen af fødeområdet”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. marts 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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